
علی نصیــریان در آستانه سالــروز تولــد 
. انتظامی از وی به عنوان هنرمندی  . . عزت ا
خودجوش یاد کرد که با طبیعت خلاقه خود 
به شخصیت های نمایشی جان می بخشید. روز 
۳۱ خرداد مصادف است با سالروز تولد عزت ا... 
انتظامی بازیگر فقید تئاتر، سینما و تلویزیون. 
این هنرمند در زمان حیات و دوران فعالیت خود 
در آثار نمایشی، سینمایی و تلویزیونی مطرحی 
به ایفای نقش پرداخت و نقش آفرینی های 
ماندگاری از خود به جای گذاشت. همزمان با 
سالروز تولد انتظامی، خانه موزه عزت ا... انتظامی 
ضمن تبریک به مناسبت زادروز آقای بازیگر پیام 
سه هنرمند مطرح تئاتر سینما و تلویزیون را به 
دوستداران و علاقمندان استاد بی بدیل بازیگری 
و عزت هنرهای نمایشی ایران تقدیم کرد. علی 
نصیریان پیام خود را منتشر کرد. در این پیام آمده 
است.  »به بهانه تولد یاد می کنم از یاردیرین و 
همکار پیشین خود عزت ا... انتظامی که در عرصه 
تئاتر و سینمای ایران چه خوب درخشید و نامش 
و خلاقیت هایش در تاریخ این هنرها ماندگار شد. 
از اواخر دهه ۳۰ با او آشنا شدم و سال ها باهم 
کار کردیم در مقام بازیگر و کارگردان در تئاتر 
و سینما که سینما را با مهرجویی نازنین شروع 
کردیم. انتظامی سوای فرهنگ و آموزشی که 
از نوشین و سفر آلمان اندوخته بود، هنرمندی 
خودجوش بود و با طبیعت خلاقه خود به 
شخصیت های نمایشی جان می بخشید و آنها 
را تصویر می کرد. او از طبیعت خلاقه خود مایه 
می گذاشت که حافظ می گوید »بشوی اوراق اگر 

همدرس مایی/ که درس عشق در دفتر نباشد«؛ 
درس عشق هنر در دفتر و دستک نیست، در 
ذات انسان است اگر بتوان آن را جست و رام کرد 
که جستن و رام کردن آن آسان نیست و به رنج 
و تلاش بسیار نیاز دارد. البته آموزش و تربیت 
برای همین چیزهاست و انتظامی توانسته بود. او 
حقیقتا توانا بود، خدایش بیامرزد و روحش شاد.« 
داریوش مودبیان نویسنده، بازیگر و کارگردان 
تئاتر که سابقه دوستی و همکاری طولانی با 
انتظامی داشت نیز در پیامی تصویری از عزت ا... 
انتظامی یاد کرد که این پیام در ذیل آمده است. 
 »انتظامی« جزو 5 بازیگر عصرطلایی 

ایرج راد دیگر چهره شناخته شده بازیگری و 
کارگردانی تئاتر هم که همکاری های متعددی 
با عزت ا... انتظامی را در کارنامه کاری خود به 
ثبت رسانده، در پیامی تصویری از این هنرمند 
فقید یاد کرد. شکرخدا گودرزی مدیر خانه موزه 
انتظامی که خود در زمینه بازیگری و کارگردانی 
تئاتر فعالیت می کند و تجربه همکاری با عزت ا... 
انتظامی را هم داشته در پیامی مکتوب به 
مناسبت سالروز تولد این بازیگر فقید چنین 
گفت: »تئاترمعاصر ایران نام پنج بازیگر عصر 
طلایی تئاتر ایران را بر تارک طلایی خود دارد که 
به آنها عنوان پنج تن داده اند. عزت ا... انتظامی، 
محمدعلی کشاورز، داوود رشیدی، جمشید 
مشایخی و علی نصیریان. بسیار مفتخرم که 
در محضر این بزرگان بوده ام و در حال حاضر 
مسئولیت خانه موزه استاد عزت ا... انتظامی را 
بر عهده دارم. ۳۱ خرداد زاد روز ستاره  آسمان 

بازیگری ایران آقای بازیگر، استاد انتظامی است. 
همکاری سال ها فعالیت صنفی با ایشان در خانه 
تئاتر جای خود دارد، اما افتخار همکاری نزدیک 
با عالیجناب آقای انتظامی در فیلم سینمایی 
»جایی برای زندگی« نصیبــم شد. من نقش 
یک گروهبان ارتشی را فیلم جایی برای زندگی 
داشتم که قرار بود خبر پیشروی نیروهای متجاوز 
عراقی را به پشت جبهه برساند و تقاضای کمک 
کند. در مسیر با شخصی به نام عیدی محمد که 
نقش آن را آقای انتظامی بازی می کرد مواجه، و 
بین آن دو چالش زیبایی ایجاد می شود که به 
مدد سانسور این مواجهه در اکران آسیب جدی 
دید …. زمانی که تمرین می کردیم آقای انتظامی 
چنان درست و دقیق و با جدیت به کاراکتر جان 
می بخشیدند که من هم باید حیرتم را از این همه 
توانایی پنهان می کردم و به خودم می گفتم: این 
به قول آقای انتظامی »عکس یادگاری« فرصتی 
ست که کائنات در اختیارم قرار داده که بتوانم 
آموخته هایم را به کار ببندم، پس بیشترین بهره 
را نصیب خودت کن شکرخدا! می دانستم هیچ 
راهی برایم نمانده مگر اینکه همپای یک تجربه 
گرانسنگ خودم را بالا بکشم و به آن چالش 
زیبای زندگی روح ببخشم. وقتی کار تمام شد 
آقای انتظامی با آن صدای خاص و لحن صمیمی 
خود گفت: باریکلا، خوب بود! هر چند نقش کوتاه 
بود اما زندگی نقش زیبا بود با کنار آقای انتظامی 
قرارگرفتن و آنجا بود که دریافتم نقش کوتاه و 
بلند بی معناست. هر نقش یک قصه و یک زندگی، 

همراه خود دارد. یادش گرامی باد«.

سالچهارم
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10فرهنگوهنر
تئــاتر

یک بازیگر سینما و تلویزیون گفت: تئاتر 
وابسته به هیچکس و یا هیچ نهاد و ارگانی 
نیست. تئاتر زنده است، وجود دارد و به حیات 
خود ادامه می دهد. حتی اگر امکان اجرا 
پیدا نکنیم، تئاتر فرهنگی است که ریشه در 
محیط زندگیمان دارد. مریم کاظمی افزود: در 
حال حاضر مشغول آماده سازی نمایش های 
آموزشگاهی کودک ونوجوان برای اجرا در مردادماه هستم. در یکسال ونیم 
گذشته تابع شرایط همه گیری کرونا بوده ایم. هر وقت شرایط مساعد بوده 
کار هایی را شروع کرده ایم و با چندبار توقف مجددا ادامه دادیم. امیدوارم 
تا مردادماه که موعد اجرای نمایش هاست بتوانیم کار را بی مشکل پیش 
ببریم. وی درباره تاثیر کرونا بر میزان استقبال مخاطبان از تئاتر در شرایط 
فعلی و تحولات آن در پساکرونا ابرازکرد: مخاطبان تئاتر 2 قشر عمده را 
تشکیل می دهند، اول کسانی که در بعضی شرایط مساعد تئاتر می بینند 
و دوم کسانی که در هر شرایطی تئاتر می بینند. تماشاگران همیشگی 
فرهنگ خود را از یاد نخواهند برد و تماشاگران گاه به گاه جای خود را به 
تماشاگران جدید دیگر با همان خصوصیات می دهند. این طیف ها را ما 
همیشه داریم. آنچه ممکن است خیلی در فرهنگ دیدن تئاتر موثر باشد 
سالن های نیمه پر و صندلی های فاصله گذاری شده است چراکه به مرور 
زمان سردی و دوری با خود می آورد و آن ابراز احساسات قوی و پرشور 
تماشاچیان نشسته کنارهم خیلی دیر برخواهد گشت. نفس وهوا و... 
تغییر کرده است. ارتباطات دورشده است، ولی به زودی برخواهد گشت، 
زیرا تئاتر راه خود را به درستی طی خواهد کرد .بازیگر سریال تلویزیونی 
»ازسرنوشت« با تاکید بر اینکه با واکسیناسیون عمومی اثرات مخرب 
ترس و ناامنی از بین می رود؛ بیان کرد: امروز مهمترین راحتی خیال 
سلامتی است. طبیعتا هرچه زودتر همه واکسن بزنیم اثر مخرب ناامنی و 
ترس از بین می رود. اگر در مورد شخص من بپرسید، مثل همه مردم اول 
خودم را مسئول می دانم که نکات ایمنی را در کنار دیگران رعایت کنم. 

 عرصه های شغلی آسیب دیده اند
وی همچنین تصریح کرد: همه عرصه های شغلی آسیب دیده اند. 
بعضی توانسته اند زودتر خودشان را با شرایط وفق بدهند. تولیدات 
تصویری بعداز دوره کوتاه رکود، به طرز چشمگیری زیاد شده است، ولی 
تولیدات تئاتری همچنان در رکود هستند. حضور زنده عوامل یک پروژه 
تئاتری و نیاز به حضور مخاطب در سالن نمایش، شرایطی را می طلبد 
که باید با کارشناسی و نظارت و دلسوزی نسبت به آن برنامه ریزی 
کرد. کارگردان تئاتر »غول بزرگ مهربان« پیرامون حمایت نهادهای 
فرهنگی در طی مدت همه گیری کرونا اظهارکرد: نمی توان گفت 
حمایتی صورت نگرفته اما کمک هایی که شده همه بی برنامه، گاه به گاه و 
بدون کارشناسی هزینه ها پیش آمده است، گویی حقمان نبوده بلکه شاید 
گاهی مورد لطف و عنایت قرار گرفته ایم. کارگردان تئاتر »ماه  پیشونی« 
با اشاره به زنده بودن تئاتر افزود: من صددرصد امیدوارم. تئاتر وابسته 
به هیچکس و هیچ نهاد و ارگانی نیست. تئاتر زنده است، وجود دارد 
و به حیات خود ادامه می دهد. حتی اگر امکان اجرا پیدا نکنیم. تئاتر 
فرهنگی است که ریشه در محیط زندگیمان دارد. مریم کاظمی پیرامون 
فعالیت های بازیگری خود در عرصه تلویزیون خاطرنشان کرد: اخیرا 
قسمت های یک تا ۳ سریال »ازسرنوشت« مجددا پخش شده که من در 2 
قسمت آن در نقش »سهیلا« حضور داشته ام. سریال دیگری بازی کرده ام 
که فکر می کنم پاییز امسال پخش شود. چند پیشنهاد کاری را هم به دلیل 
مشغولیت تمرینات کلاسی هنرجویان نتوانستم بپذیرم. فعالیت کار های 

تصویری را هم به طور مستمر ادامه می دهم.

»خورشید«
درجشنواره»مونیخ«

جشنواره بین المللی فیلم مونیخ 
»خورشید« مجید مجیدی را در 
بخش رقابت بین المللی خود جای 
ساخته  »خورشید«  فیلم  داد. 
مجید مجیدی یکی از فیلم های 
بخش رقابت بین المللی جشنواره 
فیلم مونیخ 2۰2۱ خواهد بود. 
»خورشید« در این جشنواره سه 
اکران خواهد داشت که شامل 
ساعت 9و۱5 سه شنبه ۶ جولای، 
5 بعدازظهر چهارشنبه ۷ جولای و 
۱2و45 پنجشنبه ۸ جولای خواهد 
بود. این فیلم در بخش سینه مسترز 
یا استادان سینما که بخش رقابتی 
برای بهترین فیلم بین المللی است 
به نمایش درمی آید. در این بخش 
آثار جدید کارگردان های استاد از 
سراسر جهان نمایش داده می شود 
و یک گروه مستقل متشکل از سه 
داور فیلم ها را داوری می کنند. 
جایزه این بخش 5۰ هزار یورو 
است. این جایزه از سال 2۰۰۸ 
اهدا می شود و »لویاتان« در سال 
2۰۱4 از روسیه و »فروشنده« 
ساخته اصغر فرهادی در سال 
2۰۱۶ از برندگان آن بوده اند. 
»دله دزدها« ساخته هیروکازو 
کورئیدا، »بی عشق« ساخته آن 
دری زویاگینتسف و »مادر« ساخته 
بونگ جون هو از دیگر برندگان این 

جایزه بوده اند.

بهتئاتر
فکرنمیکنم

حمیدرضا نعیمــی با گــلایه 
از وضعیت تئاتر در یکسال ونیم 
گذشته و بی توجهی دولت به مقوله 
فرهنگ وهنر، عنوان کرد که فعلا 
تصمیم گرفته به تئاتر فکر نکند و 
به دنبال شغلی دیگر باشد. نعیمی 
گفت: این روزها حالم به شدت بد 
است و قطعا، این حرف تازه ای 
نیست. خانواده تئاتر یکسال ونیم 
است که به حال خود رها شده اند 
و دولت ناکارآمد برای معیشت، کار 
و زندگی خانواده تئاتر هیچ تدبیر 
و راهکاری نداشت و من که در 
این دوران یکی از خوشبخت ترین 
آدم های تئاتر به حساب می آیم و 
این شانس را داشتم که در دوران 
کرونا در 2 اثر نمایشی بازی کنم 
و یک نمایش را با شرایط ترسناک 
امروزه  ببرم،  صحنه  به  کرونا 
هیچ تفاوتی با کسانی که در این 
یکسال ونیم خانه نشین بودند و 
کاری انجام ندادند، ندارم. کارگردان 
»سقراط« یادآور شد: فکر می کنم 
در ایران کار تئاتر بی خودترین کار 
است و بی شک دلال بازاربودن به 
مراتب در این مملکت بیشتر مایه 
خوشبختی است تا کار فرهنگی 
و هنری کردن. ترجیح می دهم 
تا مدت های طولانی به تئاتر فکر 
نکنم. این روزها تمام تلاشم این 
است که هرگونه اندیشه درباره 
کارگردانی،  نمایشنامه،  تئاتر، 
روشنایی چراغ سالن های تئاتر و 
تلاش برای زنده ماندن این هنر را از 
ذهن خودم دورکنم. وی بیان کرد: 
دولت های قبلی برای تئاتر هیچ 
قدمی برنداشتند. دولت فعلی هم 
قدمی برای فرهنگ این مملکت 

برنداشت. 

ابوالفضــل جلیلــی پس از دریافــت جــایزه 
بهترین کارگــردانی جشنــواره فیلم شانگهای، 
به صورت ویدئویی در مراسم اختتامیه این رویداد 
سینمایی شرکت کرد. جلیلی که امسال با فیلم 
»مسیرمعکوس« تنها نماینده سینمای ایران در 
بخش مسابقه اصلی بیست وچهارمین جشنواره 
فیلم شانگهای بود، در نهایت موفق به کسب جایزه 
جام طلایی بهترین کارگردانی شد و پویان شکری 
نیز برای بازی در این فیلم جایزه بهترین بازیگرمرد 
جشنواره را به خود اختصاص داد. جلیلی همچون 
بسیاری از فیلمسازان بین المللی به دلیل شرایط 
ناشی از شیوع کرونا و محدویت های سفری قادر به 
حضور در جشنواره شانگهای نبود و پس از معرفی 
به عنوان برنده جایزه بهترین کارگردانی به صورت 
ویدئویی در مراسم اعطای جوایز شرکت کرد و 
گفت: »فاصله برای برقراری ارتباط مساله ساز نیست 
و امیدوارم روزی بتوانم با فیلمسازان چینی در یک 

پروژه درباره انسانیت همکاری داشته باشم.« امسال 
فیلم های ایرانی حضور چشمگیری در جشنواره 
فیلم شانگهای داشتند و هالیوودریپورتر این حضور 
گسترده را نتیجه امضای تفاهمنامه ای میان دولت 
ایران و دفتر فیلم چین برای گسترش فعالیت های 
سینمایی میان دو کشور می داند که خبر انعقاد 
۱9 خرداد( اعلام شد. در بخش  آن 9 ژوئن )
پانورامای جشنواره فیلم شانگهای نیز »خورشید« 
ساخته مجید مجیدی و  »دشت خاموش« ساخته 

احمد بهرامی،  »داستان دست انداز« ساخته 
کمال تبریزی در اولین حضــور جهانــی اش، 
»بی سـر« ساخته کاوه سجادی حسینی، »باریکه« 
ســاخــتــه عبدالرضا کاهانی، »مجبوریم« ساخته 
رضا درمیشیان،  »پسران دریا« از افشین هاشمی 
و »درخت گردو« ساخته محمد حسین مهدویان 
حضور یافتند. انیمیشن »نهنگ سفید« ساخته امیر 
مهران در بخش فیلم های کوتاه پانوراما و  »مایا« 
به کارگردانی جمشید مجددی و آنسون هارتفورد 
و محصول ایران و انگلستان هم در بخش مستند 
پانوراما به روی پرده رفت. در بخش هفته فیلم 
کمربند و جاده جشنواره شانگهای هم فیلم های 
»روباه در یک سوراخ« ساخته آرمان ریاحی و 
محصول اتریش و »شنای پروانه« ساخته محمد 
کارت به نمایش گذاشته شدند. بیست وچهارمین 
دوره این جشنواره در چین برگزار و چند فیلم ایرانی 

دیگر نیز مهمان این جشنواره سینمایی هستند.

ابوالفضل  جلیلی:

 امیدوارم روزی با فیلمسازان چینی همکاری  کنم

مریم  کاظمی: 
تئاترهیچوقتازبیننمیرود

روبـــهرو 
شهین  تسلیمی:
مردمبهخنده

وسرگرمینیازدارند
شهــین تسلــیمی 
بـازیـگــر سینمــا و 
تلویزیون با اشاره به 
شرایط امروز بیان کرد 
که مردم به سریال های 
کمــدی بیشتــر نیـاز 
دارند. بازیگر سریال 
»غیرعلنی« که از آی فیلم پخش می شود 
درباره این سریال بیان کرد: مردم این روزها 
با توجه به شرایط سخت زندگی نیاز به خنده 
و سرگرمی دارند و نســبت به آثار کمدی 
اقبال بیشتری نشان می دهند، بسیاری از 
تهیه کنندگان و کارگردانان هم در سال های 
اخیر به طرف ساخت فیلم ها و سریال های 
کمدی رفته اند. وی درباره اینکه این روزها 
در نقش های مختلف کمدی حضور دارد؛ 
اضافه کرد: بازی در نقش های کمدی زیادی 
به من پیشنهاد می شود، با توجه به این نیاز، 
ساخت سریال های کمدی اتفاق خوبی است 
و حالا اگر مثل »غیرعلنی« موضوع متفاوت و 
خاصی داشته باشند هم که خیلی بهتر است 
و اصلا چه ایرادی دارد به سوژه های متفاوت 
بپردازیم؟ این بازیگر درباره اینکه سریال را از 
آی فیلم دنبال می کرده است یا خیر؟ گفت: از 
روزی که کارم تمام شد و در خانه بودم، سریال 
را می دیدم. تسلیمی در ادامه درباره حضورش 
در سریال تصریح کرد: من نقش مادر یکی از 
جوانان داوطلب در انتخابات )برزوارجمند( را 
بازی می کردم، همسرم هم آقای فیلی بودند. 
این مادر چند دغدغه ذهنی دارد؛ اول اینکه 
نگران پسر جوانش است که در انتخابات 
شرکت کرده و دوست دارد ببیند نتیجه کار 
چه می شود. از سوی دیگر، باید حواسش به 
همسرش هم باشد که خرابکاری نکند. اتفاقا 
بیشترین وقت و انرژی اش را صرف شوهرش 
)حاج عباس( می کند تا پسرش. البته این مادر 
اصلا آدم سیاسی ای نیست و به عمد سعی 
می کند خودش را از این ماجراها دور نگه دارد. 
او بیشتر یک زن خانه دار است و امورزندگی 
را می چرخاند. وی در ادامه درباره شباهت 
این مادر با دیگر مادرانی که ایفا کرده است 
افزود: درست است که در »غیرعلنی« هم 
نقش یک مادر را بازی می کنم اما این کاراکتر 
منفعل نیست، اینگونه نیست که فقط کار 
چای آوردن و بردن را داشته باشد. حضور او 
در قصه موثر است و نقش تأثیرگذاری در 
اتفاقات سریال دارد از این نظر، نقش را دوست 
داشتم. تسلیمی یادآور شد: با توجه به موضوع 
خاص و تازه سریال حدس می زدم که در 
هنگام پخش با استقبال روبه رو شود. واکنش 
مردم هم خوب بود و آنهایی که سریال را دیده 
بودند رضایت داشتند و تعریف می کردند. 
البته به  نظرم »غیرعلنی« می توانست سریال 
طولانی تری هم باشد. این بازیگر درباره حضور 
در نقش های کمدی عنوان کرد: با وجودی که 
من بیشتر نقش های مثبت را بازی کرده ام، از 
نقش های منفی هم استقبال می کنم، مثل 
نقشم در سریال »وضعیت سفید« درواقع 
مثبت و منفی بودن نقش اهمیت چندانی برایم 
ندارد و بیشتر به تاثیرگذاری و متفاوت بودن آن 
فکر می کنم. حضور بیشتر در قالب نقش های 
مثبت هم به دلیل پیشنهادهایی بوده که 
به دستم رسیده است، بیشتر کارگردانان مرا 
برای نقش های مثبت می خواهند اما خودم از 

نقش های منفی هم استقبال می کنم.
 سریال های قدیم کیفیت داشتند

وی درباره فعالیت های این روزهایش 
نیز یادآور شد: اگر در خانه باشم حتما 
شبکه آی فیلم را می بینم. این روزها به طور 
مرتب سریال »پاورچین« را نگاه می کنم 
و لذت می برم. سریال های قدیمی کیفیت 
بهتری داشتند و مثلا همین »پاورچین« 
کار بسیارخوب و سرگرم کننده ای است که 
غم وغصه ندارد و می تواند مخاطب را بخنداند. 
تسلیمی در پایان عنوان کرد: چند روز است 
که کارم تمام شده و در خانه هستم، طی چند 
ماه گذشته به طورهمزمان در سه سریال »زن 
زندگی، مرد زندگی« به تهیه کنندگی آقای 
جودی، در »بچه مهندس4« و »رعدوبرق« 
مشهد  در  اول  سریال  دو  داشتم.  بازی 
تصویربرداری می شد و سریال سوم در گرگان. 
در این مدت، بین این دو شهر در رفت وآمد 
بودم و واقعا خسته شدم و ترجیح می دهم فعلا 

مدتی استراحت کنم.

سینمــا
فریده  دریامج: 

وضعیتسینماوخیماست
بازیگر سریال تلویزیونی »کلبه ای در مه« گفت: حال وروز این روز های 
سینما بسیاروخیم است و بسیاری از تهیه کنندگان از اکران فیلم های 
خود در این شرایط اجتناب می کنند و حق هم دارند. مسئولان سینمایی 
باید در این زمینه هم برای سینماگران و عوامل و هم سینماداران 
حمایت هایی را در نظر بگیرد تا سینما رونق پیدا کند. فریده دریامج افزود: 
تصویربرداری سریال »کلبه ای در مه« به کارگردانی حسن لفافیان در 
ابتدا و پیش از شیوع کووید۱9 در شمال کشور آغاز شد. با شیوع کرونا و 
شرایط قرنطینه و مسائل پیش آمده به جهت این بیماری مدتی وقفه در 
کار افتاد و عملا فیلمبرداری هم کنسل شد. پس از آن تصمیم بر این شد 
تا بخشی از لوکیشن در تهران ساخته شود که اکنون همزمان با پخش در 
حال کارکردن هم هستیم. وی با اشاره به اینکه اگر مشکل خاصی پیش 
نیاید بر طبق برنامه ریزی های انجام شده تصویربرداری »کلبه ای در مه« 
تا یکماه دیگر به پایان می رسد، اظهارکرد: به دلیل تصویرداری همزمان 
نرسیدم تمام قسمت های سریال تلویزیونی »کلبه ای در مه« را تماشا 
کنم، اما فکر می کنم این سریال توانسته مخاطبان خودش را پیدا کند و 
بر طبق شنیده ها بازخورد خوبی از بینندگان را شاهد هستیم. امیدوارم 
مخاطبان همچنان و تا به انتها این مجموعه را دنبال کنند. وی پیرامون 
نقش خود در سریال »کلبه ای در مه« بیان کرد: طبق معمول من در 
سن وسالی هستم که نقش مادر را ایفا می کنم و در این فیلم هم نقش 
مادر »گروهبان« با بازی حمید ابراهیمی را بازی می کنم. مادر گروهبان 
که من نقشش را بازی می کنم سخت مخالف ازدواج پسر خود با دختری 
است که مورد علاقه پسرش است آن هم به این علت که این مادر؛ مادری 
مذهبی وسنتی است و به آداب و رسوم پایبند است و نمی خواهد پسرش 

از راه راست منحرف و به بیراهه برود.
 پروژه ها بهداشت را رعایت می کنند

بازیگر سریال »بچه مهندس4« با اشاره به اینکه رعایت پروتکل های 
بهداشتی در پشت صحنه سریال »کلبه ای در مه« به طورکامل رعایت 
می شود، ابرازکرد: هنوز واکسن کرونا نزدم، اما رعایت پروتکل های 
بهداشتی اعم از ماسک زدن، فاصله گذاری تاحدامکان، ضدعفونی کردن 
و... به طوردقیق از جانب تمامی عوامل سریال »کلبه ای در مه« رعایت 
می شود. در حقیقت در همه پروژه ها نهایت سعی همه بر این است تا 
موارد بهداشتی در راس مسائل کاری قرار داشته باشد تا خدایی نکرده 
مشکلی برای هیچکدام از عوامل پیش نیاید. بازیگر مجموعه تلویزیونی 
»شاهرگ« پیرامون دیگر فعالیت های خود در عرصه بازیگری بیان 
کرد: پیش از »کلبه ای در مه«؛ در ماه مبارک رمضان سریال تلویزیونی 
»بچه مهندس4« را به کارگردانی احمد کاوری داشتم که پخش شد و 
در آن نقش کتایون افشانی )همسررحمت( را بازی می کردم و خداراشکر 
این سریال هم ارتباط خوبی با مخاطبان برقرار کرد. در حال حاضر دو؛ 
سه روزی است که بازی من در فیلم سینمایی با عنوان »رفقای اورژانسی« 
به کارگردانی حسن و حسین صیدخانی به اتمام رسیده است. این دو 
برادر قبل از این هم فیلم سینمایی »مستطیل قرمز« را ساخته بودند 
که جوایز زیادی را هم برده بود. دریامج در پایان پیرامون شرایط این 
روز های سینما خاطرنشان کرد: حال وروز این روز های سینما وخیم است 
و بسیاری از تهیه کنندگان از اکران فیلم های خود در این شرایط اجتناب 
می کنند و حق هم دارند. مسئولان سینمایی باید در این زمینه هم برای 
سینماگران و عوامل و هم سینماداران حمایت هایی را در نظر بگیرد تا 
سینما رونق خوبی پیدا کند. به هرحال امکان گذراندن اوقات فراغت در 
این شرایط بیشتر از هر زمانی باید موردتوجه قرار بگیرد و سینما یکی 

از این امکان هاست.

علی نصیریان در آستانه سالروز تولد آقای بازیگر

انتظامیهنرمندیخودجوشبود

تهیه کننــده فیلــم 
»آن شب« با بیان اینکه 
این فیلم به زودی در 
شبکه نمایش خانگــی 
تــوزیع می شــود، از 
بالارفتن ریسک ساخت 
فیلم در این روزها و 
اینکه توقع دارد حمایت های اعلام شده برای 
اکران در دوران کرونا در زمان مقرر انجام شود، 
صحبت کرد. محمد درمنش با اشاره به اینکه 
طبق صفحه فروش فیلم در سمفا که در اختیار 
تهیه کننده است، »آن شب« تاکنون حدود ۳۰۰ 
میلیون تومان فروش داشته است، ادامه داد:  
ما وقتی اکران فیلم در ایران را شروع کردیم ، 
پخش آن در آمریکا هم شروع شده بود و برای 
جلوگیری از کپی غیرمجاز باید همزمان در 
ایران هم نمایش داده می شد؛ اما مخیر بودیم 
که اکران آنلاین یا پرده سینما را انتخاب کنیم 
و چون در اکران سینمایی حمایت می شدیم 
تصمیم به اکران در سینماها گرفتیم. ضمن 
اینکه ویژگی های فیلم هم بر این اساس است 
که باید روی پرده دیده شود. او افزود: البته وقتی 

از حمایت صحبت می کنیم، این را هم یادآوری 
می کنم که اکران فیلم چند هفته دیگر ادامه دارد 
و ما از پایان اکران توقع داریم که حمایت ها به 
طور کامل انجام شود. درمنش همچنین گفت: 

از آنجا که در شرایط خاصی از 
اکران سینما به سر می بریم و فیلم 
جدیدی اکران نشده، قرار بود 
که »آن شب« تا اوایل تابستان 
روی پرده باشد و بعد در شبکه 
نمایش خانگی توزیع شود، این 
کار به زودی انجام خواهد شد و 
شاید در صورت داشتن مخاطب 
و سالن های متقاضی اکران فیلم 
در سینماها هم ادامه داشته باشد. 
او در پایان در پاسخ به اینکه آیا 
در تدارک ساخت فیلم جدیدی 
است یا خیر و شرایط سینما را 
در دولت جدید چطور پیش بینی 
می کند؟ افزود: تا پایان شرایط 
کرونا ساخت فیلم جدیدی را 
شروع نمی کنم، یعنی هر چند 
سالی که کرونا طول بکشد برای 

ساخت فیلم در دفتر ما اتفاقی نخواهد افتاد تا 
وقتی که شرایط به ثبات برسد، چون ریسک کار 
الان خیلی بالاست و وقتی تهیه کننده وارد کار 
می شود با یک شرایط غیرمنطقی مواجه می شود. 

محمد درمنش، تهیه کننده سینما :

ریسک ساخت فیلم بالا رفته است


